北維州中華基督教會週報 NVCCC SUNDAY BULLETIN 主後 2019 年 2 月 3 日上午 10 時 February 3, 2019 10:00 A.M.

※以讚美進入神的殿※

宣召 詩篇 96:4

****ENTER HIS HOUSE WITH CELEBRATION****

序樂 PRELUDE

CALL TO CELEBRATION Psalm 96:4

*頌讚詩歌 HYMN # 2, 袮真偉大 "How Great Thou Art"

*INVOCATION

*祈 禱 啟應經文

RESPONSIVE READING

詩篇 64: 1-10 Psalm 64: 1-10

※以獻身順從神的話※

****OBEY HIS WORD WITH DEDICATION****

經文林前 11:23-32 SCRIPTURE 1 Corinthians 11:23-32

(兒童請離席 Children are dismissed for Children's Worship)

詩 歌 HYMN # 190 靠血洗淨 "Are You Washed in the Blood?"

信息經文

SCRIPTURE

耶利米書 25:1-4

Jeremiah 25:1-4

SERMON

上帝早起説話了!

God rises early and speaks

※以敬拜獻於神面前※

****STAND BEFORE HIM WITH ADORATION****

歡迎報告

WELCOME AND ANNOUNCEMENTS *DOXOLOGY

*二一酒

*祝禱及阿們頌

*BENEDICTION, THREEFOLD AMEN

監 绝

POSTLUDE

*會眾請起立

*Congregation Standing

每月第一主日, 弟兄姊妹的奉獻請放入教會的奉獻箱. 聖經說: "各人要隨本心所酌定的, 不要做難, 不要勉強.因為捐得樂意的人, 是 神所 喜愛的. 神能將各樣的恩惠, 多多的加給你們.使你們凡事常常充足, 能多行各樣善事." - 哥林多後書 9:7-8

Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver. (2 Corinthians 9:7)

[教會消息 Church Announcements]

- 1. 歡迎初次來的新朋友,請您留下姓名,讓我們能更多認識;請參閱 週報最後頁聚會時間表,選擇合適的聚會參加,在神的家中更認識池。 We welcome new friends to our church today. Please fill out the guest information so we may get to know you. We invite you to attend our fellowship groups, please consult the time and location at the back of the bulletin.
- 2. 長執會日前經討論後通過聘請吳中猶牧師為本教會顧問牧師, 時間從二月 一日開始生效。

BOD approved to invite Pastor Wu to be our church advisory pastor, effective February 1st.

- 3. 教會通訊錄已經印好, 放在大堂後面的桌上, 供弟兄姊妹使用並請妥善保管。 需要電子版的弟兄姊妹, 請和陳一治弟兄聯絡。
 - The church directory has been printed and is at the back of the sanctuary for brothers and sisters to use. Please contact brother Isaac if prefer soft copy.
- 4. 教會將舉辦春節聚餐在二月九日星期六,請弟兄姊妹預留時間邀請全家/親朋 好友踴躍參加。

Please mark your calendar to attend a potluck dinner at church to celebrate Lunar New Year on 2/9 Saturday. CM & EM will have separate program.

6:00 - 7:00 Potluck. 愛宴, 每家帶菜聚餐

7:00 - 8:00 Special Program 特別節目

- 5. 歡迎胡佳姊妹成為 NVCCC 會員
 Welcome sister Iris Hu become NVCCC member.
- 6. 主日學分组: (1) 中文组一般; (2) 中文組纂道; (3) 英文组 如下: Adult Sunday school groups: (1) Chinese general (2) Chinese seeker (3) English as following:

English	Book of John	EM	Group Leaders
中文組慕道	路加福音	教室 2	小組討論
中文组一般	啟示錄中的教會 (9)	大堂	分組討論
班组	本週主題	教室	教師

本週金句: 耶利米哀歌 Lamentations 3:23

每早晨,這都是新的;你的誠實極其廣大!

They are new every morning; great is your faithfulness.